
PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE I 
VÄGSAMFÄLLIGHETSFÖRENING HEIMDAL SKOGSBACKEN 
CC / 100113 5:a styrelsemötet § 1 – 9 
  

Sida 1 av 2 
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§ 1 Mötets öppnande  
 Ordförande förklarar mötet öppnat.  

§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns utan ändringar 

§ 3 Genomgång / godkännande av föregående protokoll  
Protokoll från föregående styrelsemöte godkänns utan ändringar. 

§ 4 Skrivelser/rapporter 
Bo Bergsström från lantmäterimyndigheten har skickat kopior på både 
registreringsbevis samt stadgar för den nybildade samfälligheten 
”Heimdal-Skogsbacken samfällighetsförening”. Se bilaga 1 och 2.  

Örebro tingsrätt har skickat en underrättelse om två överklaganden på 
förrättningsbeslutet. Almby 13:262 och Almby 13:563 överklagar 
beslutet. 

Styrelsen har efter anmodan från Tingsrätten på allmän plats satt upp 
kopia på underrättelsen. 

Styrelsen bereds möjlighet att yttra sig över överklagandena senast den 
22 jan 2010. Styrelsen beslutar att ej yttra sig i ärendet då frågan enligt 
styrelsens bedömning ej med rätta berör vägsamfälligheten utan mer 
handlar om tvister med utomstående parter.  

Fastighetsdomstolen sammanträder den 18:e feb klockan 13.00 till vilket 
samtliga sakägare är kallade. Styrelsen beslutar att sända LIC att 
representera föreningen. 

En skrivelse har enligt beslut på föregående styrelsemöte skickats till 
fastigheterna 13:176 och 13:177 angående vattenavrinning. Skrivelsen 
skickades den 7:e jan 2010. 

Ett brev från Erik Nordlund har inkommit beträffande styrelsens 
inställning till ett befintligt problem med stående vatten i diket mellan 
Brunsoppsvägen 19 och 21. Styrelsen anser naturligtvis att nybyggda 
diken skall fungera tillfredställande och stödjer därmed fastighetsägarens 
uppfattning i frågan. 
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Ett brev från Peter Larsson på Brunsoppsvägen 20 har inkommit 
beträffande plogning av cykelvägen mellan brunsoppsvägen och 
Bläcksvampsvägen. Peter anser att man kan undvika plogning för att inte 
skada grusvägen. Styrelsen beslutar att fortsatt ploga samtliga vägar 
inklusive gång och cykelvägar.  

§ 5 Ekonomiska läget 
Samtliga medlemmar med undantag av en medlem har betalt in 
årsavgiften. 

Övrig ekonomisk information hänskjuts till kommande styrelsemöte då 
kassör Rolf Elsrud ej är närvarande. 

§ 6 Vägstatus 
Det tränger upp vatten ur vägbanan mitt på Kantarellvägen i höjd med 
avfarten mot Murkelvägen, varvid kraftig isbildning bildas.  Styrelsen ser 
ingen möjlighet till omgående åtgärd, utan beslutar hänskjuta åtgärden 
till våren. 

Det saknas vägmärke ”lämna företräde” vid utfarten från 
Björksoppsvägen. Vägmärket är beställt, men uppenbarligen inte 
monterat. LIC tar upp frågan med kommunen av vilka vägmärket är 
beställt. 

§ 7 Övriga frågor 
  

§ 8 Nästa möte  
Nästa möte bestäms till den 18 februari kl. 19.00 på Heimdal. 

§ 9 Mötets avslutande  
Ordförande förklarar mötet avslutat  

 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

 

_________________  _________________  

Christian Carlsson Lars-Inge Carlsson 


